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Abstract (en)
[origin: ES290465U] An automobile headlamp reflector is produced by successive injections of a plastics material comprising a first, internal layer
of polyamide forming a skin, a second layer of a charged polyamide with 50+/-5% mineral and/or organic filler forming a supporting structure, and a
third, external layer of polyamide, said first and third layer forming skin surrounding said supporting structure. The ratio EPI/ES in the optical zone of
the reflector is such that the surface does not display a local variation greater than 0.002/mm EPI and ES being respectively the thicknesses of the
first, internal layer and the supporting structure.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Scheinwerfer, der durch aufeinander folgendes Spritzgießen eines Polyamids zum Bilden einer Haut und eines
Polyamids mit Zusatz von 50 ± 5% mineralischer und/oder organischer Substanz zum Bilden einer die genannte Haut umgebenden Tragkonstruktion
hergestellt wird. Der erfindungsgemäße Scheinwerfer ist dadurch gekennzeichnet, daß wenn ES die Dicke des Trägerwerkstoffs ist, das Verhältnis
EPI/ES im Spiegelbereich des Scheinwerfers keine örtliche Abweichung von mehr als 0,002/mm aufweist. Anwendung für Automobilscheinwerfer.
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